
都邦财产保险股份有限公司 

免检条款 

（保监会备案编号：都邦[2009]N379 号） 

 

兹经双方同意，第一部分项下的索赔如果预计金额不超过____________（已扣减应适用

的免赔额），此索赔无需进行查勘即予认可，被保险人无需事先同保险人协商即可着手修复，

但应向保险人递交一份附有支持文件的全面的书面事故报告，并保留所有损失照片。尽管有

前述规定，保险人保留检查损失现场的权利。 

本保险合同保险单所载其他条件不变。 



DU-BANG PROPERTY & CASUALTY INSURANCE CO., LTD. 

Non-Survey Clause 
It is noted and agreed that in respect of any claim under Section I where the estimated amount 

does not exceed        (net of any applicable excess) the claim shall be admitted without survey 
and the Insured may proceed with repairs without prior consultation with Insurer provided they 
furnish to Insurer a full written accident report with substantiating documents and keep a 
photographic record of any damage. Notwithstanding the foregoing the Insurer reserve the right to 
inspect the loss site. 

This Clause is Subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy. 

 


